
Zápisnica z V. zasadania obecného zastupiteľstva v Zubrohlave  

konaného dňa 11. septembra 2019 o 17.00 h 
 
 
 
Starosta obce Zubrohlava zvolal obecné zastupiteľstvo na základe, § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 Z. 

z. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov.  

 

Prítomní:  
 

Pavol Bugeľ, starosta obce  

 

Poslanci: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Dominik Lešňovský, Ľuboš 

Sroka, Stanislav Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka 

 

Kontrolórka obce: Mgr. Ľudmila Mokošáková 

 

Zapisovateľka: Mgr. Silvia Kormanová 

 

Ďalší prítomní a verejnosť podľa priloženej prezenčnej listiny prítomných. 

 

 

P R O G R A M: 
 

 

1. Otvorenie - V. rokovanie Obecného zastupiteľstva otvoril Pavol Bugeľ, ktorý privítal 

všetkých prítomných poslancov, pani kontrolórku a hostí. Pán starosta prečítal program 

a navrhol zmenu programu a to tak, že by sa začalo s bodom tri. 

 

2. Úver, úprava rozpočtu, žiadosti, ostatné 

 

Pán starosta na úvod predstavil zámer čerpať preklenovací úver na stavbu „Vybudovanie Zberného 

dvora v obci Zubrohlava“ a vyzval hosťa pána Adamčáka z Prima banky, aby predstavil návrh 

ponúkaného úveru. 

 
Pán Adamčak predstavil podmienky úveru- preklenovací úver vo výške 900 000 eur s 0,7% úrokom, 

úver nejde do dlhu obce ide len o formu prefinancovania, kým obec dostane peniaze od štátu z 

projektu, je účelový a na 2 roky.  
 

Starosta: ,,Dôvod, prečo sme sa rozhodli čerpať úver je najmä to, že pri využití vlastných zdrojov by 

sme sa dostali do mínusu a vtedy by sme nemohli čerpať prostriedky, úver je bežná forma 

prefinacovania a navyše s výhodným úrokom, nevieme odhadnúť akou rýchlosťou sa bude stavba 

hýbať aj preto potrebujeme úver.“ 

 

Diskusia 

 

Pán Adamčák: ,,Úver je účelový špeciálne pre potreby projektu zberného dvora- obce často čerpajú 

takéto formy úverov.“ 

 

Starosta: ,,Budú preplácané len tie položky, ktoré sú v projekte nič navyše.“ 

 

Hosť: ,,Pôvodná ponuka bol 0,8 % úrok, zo starostom sme však vyjednali výšku 0,7 %.“ 

 

Pani Mokošáková: ,,V prípade, že už budú prevedené peniaze z projektu, môžeme úver hneď vyplatiť?  



Hosť: Áno, v tom prípade je možné hneď peniaze vrátiť, bez poplatku za prednostné splatenie úveru, 

platí sa len poplatok za spostredkovanie úveru.“ 

 

Starosta: Poďakoval hosťovi za účasť na zastupiteľstve a ten opúšťa zastupiteľstvo.  

 

Diskusia 

 

Hlasovanie za  Úver na stavbu „Vybudovanie Zberného dvora v obci Zubrohlava“. 

 
Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Dominik Lešňovský, Ľuboš Sroka, 

Stanislav Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Starosta pokračoval v plánovanom programe a prešiel k bodu č. 1. Kontrola prijatých uznesení na 

predchádzajúcom zasadaní. Konštatoval jednotlivé uznesenia, ktoré sa prejedávali na 

predchádzajúcom zasadnutí  obecného zastupiteľstva. 

 
Starosta: ,,Podarilo sa nám zazmluvniť pozemky pán Pjenčáka, paní Miškovičovej aj farské pozemky 

sa už riešia- je však potrebné ešte stretnutie ohľadom farských pozemkov.  

 

Diskusia  

 

Starosta prešiel k bodu č. 3 Úprava rozpočtu za II.Q.2019, vyzval pani ekonómku, aby predstavila 

návrh. 
 

Pani ekonómka Mgr. Zuzana Lipovská predstavila návrh zmien v rozpočte 

 

     
 

ROZPOČET Schválený rozpočet 
Posledná úprava 

rozpočtu 
Upravený 
rozpočet 

Rozdiel 
 

Bežné príjmy              1 586 461                 1 658 702             1 666 030     7 328 

Kapitálové príjmy                            -                                  -                       3 370     3 370 

Finančné príjmy                 207 404                    313 707                391 707     78 000 

Príjmy RO - ZŠsMŠ                   80 600                       92 459                  92 582     123 

Príjmy spolu               1 874 465                 2 064 868             2 153 689     88 821 

   
  

Bežné výdavky                 551 805                    572 893                579 421     6 528 

Kapitálové výdavky                 262 184                    368 283                455 603     87 320 

Finančné výdavky                            -                                  -                             -       0 

Výdavky RO - ZŠsMŠ              1 060 476                 1 055 034             1 056 581     1 547 

Výdavky spolu               1 874 465                 1 996 210             2 091 605     95 395 

     Hospodárenie obce                            -                         68 658                  62 084     -6 574 

     
     
     
     

     



Program:                             
(Druh výdavku) 

Schválený rozpočet 
Posledná úprava 

rozpočtu 
Upravený 
rozpočet  

Rozdiel 

1-Plánovanie, 
kontrola, manažment 
obce  

                340 510                    388 199                415 764     27 565 

*600                 308 606                    321 295                326 860     5 565 

*700                   31 904                       66 904                  88 904     22 000 

2-Služby občanom                   48 956                       50 120                  50 120     0 

600                   17 956                       19 120                  19 120     0 

700                   31 000                       31 000                  31 000     0 

3-Odpadové 
hospodárstvo 

                122 500                    122 500                132 738     10 238 

600                   66 500                       66 500                  66 738     238 

700                   56 000                       56 000                  66 000     10 000 

4-Komunikácie                    98 079                       97 749                127 749     30 000 

600                   30 299                       29 969                  29 969     0 

700                   67 780                       67 780                  97 780     30 000 

5-Vzdelávanie              1 062 476                 1 054 272             1 055 819     1 547 

z rozpočtu obce: 600                      2 000                         2 000                     2 000     0 

700                            -                                  -                             -       0 

ZŠsMŠ Zubrohlava:             1 060 476                1 052 272            1 053 819     1 547 

MŠ - 600                   270 870                      270 299                  270 299     0 

ZŠ - 600                   601 440                      593 807                  595 354     1 547 

ŠJ - 600                   153 266                      153 266                  153 266     0 

ŠKD - 600                     34 900                        34 900                    34 900     0 

700                             -                                  -                              -       0 

6-Šport a voľnočasové 
aktivity 

                  47 700                    118 262                132 190     13 928 

obec - 600                   27 700                       30 932                  25 598     -5 334 

700                            -                         67 330                  80 330     13 000 

VČA obce - 600                   20 000                       17 238                  23 500     6 262 

700                            -                                  -         0 

VČA ZŠsMŠ  - 600                             -                           2 762                     2 762     0 

700                             -                                  -                              -       0 

7-Kultúra                   15 921                       16 881                  19 181     2 300 

600                   15 921                       15 921                  18 221     2 300 

700                            -                              960                        960     0 

8-Prostredie pre život                   46 888                       50 027                  55 286     5 259 

600                   31 888                       32 218                  25 907     -6 311 

700                   15 000                       17 809                  29 379     11 570 

9-Bezpečnosť, právo a 
poriadok 

                  69 835                       76 600                  81 158     4 558 

600                      9 335                       16 100                  19 908     3 808 

700                   60 500                       60 500                  61 250     750 

10-Sociálne služby                   21 600                       21 600                  21 600     0 



600                   21 600                       21 600                  21 600     0 

700                            -                                  -                             -       0 

Spolu               1 874 465                 1 996 210             2 091 605     95 395 

 

   

     

    

     

    Starosta: ,,Má nieto otázky ohľadom úpravy rozpočtu?“  

 

Hlasovanie za úpravu rozpočtu za II.Q.2019 

 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Dominik Lešňovský, Ľuboš Sroka, 

Stanislav Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Následne starosta oboznámil poslancov s priebehom ďalších projektov. 

 

Projekt s Lipnicou- Je už podpísaná zmluva (Lipnica, Rabčice, Bobrov, Zubrohlava) budeme 

organizovať stretnutie všetky štyri obce budúci mesiac a od 1. 11. 2019 by mala zmluva začal plynúť. 

 

Projekt ihrisko pod- Je v procese realizácie, len nastal problém, pretože niektoré komponenty tam 

z hľadiska bezpečnostnej zóny nemôžeme osadiť, kvôli nedostatku miesta preto to budeme musieť 

vyriešiť nejako buď sa zaobstarajú iné menšie komponenty, aby to aj esteticky vyzeralo dobre nie 

jedno na druhom.  

 

Projekt klziska- Začali sme riešiť projekt v približnej hodnote 20 000€. Za tieto peniaze by sa 

vymenili mantinely, podklad, pretože je nerovný. Prostriedky plánujeme čerpať z Ministerstva 

školstva. 

 

Projekt oplotenie ihriska- Musí byť ukončený do 13. 09. 2019,  je z prostriedkov SFZ, výsledná 

suma oplotenia je cca 13 500€ (hranica 50 000€) odporúčanie čerpať 30 000, do tejto hodnoty by sme 

mohli ešte opraviť sociálne priestory na ihrisku, pracuje sa na ohodnotení a ak to bude v sume 8 000- 

10 000 € tak sa pustime aj do toho. 

 

Projekt opravy kaplnky- Opravila sa strecha v hodnote 2 800€ prostriedky boli použité z voľno 

časovej časti rozpočtu. 

 

Projekt cyklo prístrešku- Finalizácia našej časti projektu bude realizovaná v nedeľu Dožinkovou 

slávnosťou. 

 

Diskusia 

 

Starosta vyzval poslancov, aby boli viac aktívny a viac sa zapájali do riešenia pripravovaných 

projektov. Dodal, že sa budú ešte obstarávať elektrické stĺpy v približnej hodnote 1500€. Starosta 

zhrnul ešte ďalšie problémy, ktoré sa týkajú samosprávy. Nie sú už financie na údržbu ciest. Treba 

vyriešiť napr. časť KOTELNICOVA- aspoň nejako upraviť tú časť navoziť  štrk. Navrhujem, aby 

zasadla finančná a stavebná komisia a tieto problémy sa vyriešili. V rozpočte sa budú presúvať 

peniaze na údržbu, ale je potrebné aby sa to vyriešilo čím skôr, kým môžeme riešiť zmeny v rozpočte. 

Tiež časť KUNIAKY, keď prší je to tam veľmi zlé. Po dohode s urbárom nám pomôžu upraviť časť 

pani Lubasovej. 

 



Následne starosta prešiel k riešeniu organizácie blížiacej sa Dožinkovej slávnosti (Finálna fáza 

projektu cyklo prístrešku)  

 

Starosta: ,,Sú zabezpečení všetci zamestnanci úradu, dôchodcovia, rada mládeže, tí budú riešiť 

organizačné veci. VIP zóna je určená len pre hostí z Čeladnej, Lipnice, Makova) bude tam pripravené 

občerstvenie.“ 

 

Ďalej sa prejednávali jednotlivé žiadosti občanov:   

 

Odvolanie rímskokatolíckej cirkvi Zubrohlava voči zaplateniu dane za rok 2018 a 2019 
 

Zastupiteľstvo sa uznieslo proti odvolaniu rímskokatolíckej cirkvi Zubrohlava voči zaplateniu dane za 

rok 2018 a 2019.  

 

 

Žiadosť občana Petra Kurjaka o sprístupnenie prepojovacej cesty na parcele 1227/63 z dôvodu 

výstavby rodinného domu 

 

Starosta: ,,Je to zložité, pretože to nie je  súlade s územným plánom a v tom prípade nevydám ani 

stavebné povolenie. Treba to vyriešiť diskusiou poslancov.“ 

 

Diskusia 

 

Návrhy riešenia: pracovná porada, pripraviť podklady, prejednať 

Zavolať vlastníkov pozemkov a členov komisií na úrad, kde sa bude vec prejednávať do 30 dní od 

konania zastupiteľstva.  

 

Žiadosť občana Petra Kurjaka o sprístupnenie prepojovacej cesty. Zamietla sa 

 

 

Žiadosť Stanislava Šimurdu o odkúpenie časti z parcely č 1194/1 a č 1200 na LV 861. 

 

Zastupiteľstvo sa uznieslo na zamietnutí žiadosti občana Stalislava Šimurdu o odkúpenie pozemku.  

 

Návrh VZN o odpadoch 

 

Starosta: ,,Obec plánuje zvýšiť poplatok z 12 na 24 € z dôvodu zvýšenia poplatkov (na zasadnutí 

Združenia Biela Orava budúci týždeň budeme rozhodovať o zavedení poplatku na obyvateľa 

v rozmedzí 0,50 -1€) aj preto sme nútený navýšiť tento poplatok, ďalej sa v zákone dvíhajú platby za 

pre Združenie Biela Orava. Úľavu navrhujeme študentom a ZŤP občanom.  V budúcnosti sa plánuje 

skládka v Kline, ktorá by sa mala byť pre viacero obcí v okolí. Na budúcom zasadnutí obecného 

zastupiteľstve plánujeme predložiť návrh nového VZN, ktoré sa bude zaoberať zvýšením  poplatku za 

vývoz komunálneho odpadu a drobného stavebného odpadu.“ 

 

Diskusia 

 

Ing. Dominik Šturek: Treba riešiť osvetu najmä u detí, napríklad nejaká exkurzia pre detí aby sa aj oni 

naučili ako správne riešiť separovanie odpadov. 

  

Starosta vyzval poslancov, aby preložili ich individuálne návrhy.  

 

PhDr. Zlatica Gereková: ,,Navrhujem aby sme určili osobu, ktorá bude zastávať funkciu obecnej 

kronikárky.“ 

Starosta: ,,Kultúrna komisia to má na zodpovednosť a na budúcom zastupiteľstve nám môžete 

predstaviť osobu, ktorá to  bude mať na zodpovednosť.“ 



 

 

PhDr. Zlatica Gereková: Žiadam o vydanie obecného časopisu v januári 2020 ako zhrnutie roka 2019. 

  

Diskusia  

 

Dominik Lešnovský: ,,Máte pripravené podklady, aký to bude mať vplyv na obecný rozpočet? Koľko 

to približne bude stáť? Bude ten časopis farebný alebo čiernobiely? Koľko strán bude mať? Je vlastne 

v obci záujem vydávať takýto časopis? Toto sú dôležité veci.“ 

 

PhDr. ,,Zlatica Gereková: mám len odhadované náklady, záleží na tom v akej forme bude časopis 

vydávaný. Odhadované náklady sú 600eur.“ 

 

Starosta: ,,Je nevyhnutné určiť osobu, ktorá bude za to zodpovedná, aby sa nestalo, že pred vydaním 

časopisu nebude osoba, ktorá si to zoberie na zodpovednosť. A v prípade ak sa rozhodneme vydávať 

časopis tak odporúčam uverejňovať aktivity zo spoločensko-kultúrneho života v obci.“ 

 

Ing. Martin Šturek: ,,Ďalej je potrebné aby boli aktualizované texty, ktoré sa budú uverejňovať, treba 

vyzvať jednotlivé zložky, ktoré budú v časopise uverejňovať texty aby si pripravili potrené podklady.“ 

  

Nasledovala diskusia ohľadom dátumu  stretnutia s dôchodcami pri príležitosti mesiaca úcty k starším 

spoločne sa stanovil na 24. 10. 2019  

 

Starosta: ,,Má niekto nejaké ďalšie návrhy na doplnenie?“ 

 

Starosta poďakoval a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

 

 

starosta obce 

            Pavol B u g e ľ  

 

 


